

Aromatic Symphony: Discover the Art of Coffee

香醇交響曲: 探索咖啡的藝術

Making its debut at this year's Restaurant, Bar & Café Hong Kong, **The Hub** is pleased to welcome the world's renowned latte artist, **Liang Fan**, and the world's renowned barista, **Boram Um**, to demonstrate their world-class techniques at the Coffee Masterclasses.

今年香港餐飲展首次登場的「The Hub」為各位帶來兩位頂級咖啡專家: 世界咖啡拉花大賽冠軍梁凡和世界咖啡師大賽冠軍Boram Um，在咖啡大師班上展示他們的世界級技藝。



LIANG Fan 梁凡

Champion
 World Latte Art Championship 2023

As the Champion of 2023 World Latte Art Championship and World Latte Art Battle, Fan stands as one of the leading baristas in China. Fan holds multiple prestigious titles, including the Brand Ambassador for MHW-3BOMBER, MQ Coffee, and LINK BAR, and the Founder of WOOW Barista Academy.

曾獲2023年世界咖啡拉花大賽及世界咖啡拉花對抗賽的世界冠軍梁凡，絕對是中國頂尖的咖啡師之一。他擁有多個享負盛名的頭銜，當中包括MHW-3BOMBER、MQ Coffee和LINK BAR的品牌大使，以及WOOW咖啡學院的創始人。



Boram UM

Champion
 World Barista Championship 2023

Boram Um is the co-founder of Um Coffee Co. and the producer of Fazenda Um, running 3 cafes and 2 family-owned farms in Brazil. Boram became the first Brazilian to win the World Barista Championship in 2023! His pursuit of coffee excellence and innovation has made him a significant contributor to Brazilian coffee on the world stage.

Boram Um是Um Coffee Co.的聯合創辦人，同時也是Fazenda Um咖啡莊園的經營者，在巴西擁有3家咖啡館和2個家族咖啡莊園。Boram是首位奪得世界咖啡師大賽冠軍的韓裔巴西人！他對咖啡卓越品質和創新的追求使巴西咖啡登上國際舞台。

We cordially invite you to join us for these exceptional events. Spaces are limited, so please register through the button below to secure your spot to taste the world-class bartending artistry and chat with the master mixologists.

我們誠邀您參加這些悉心安排的精彩活動。名額有限，敬請立即在以下按鈕進行登記，讓您和我們一起親身品嚐世界級的咖啡以及和各位大師交流。

***RSVP for the Demo Sessions!
 *立即登記！**

*RSVP for the coffee demo sessions opens only to Restaurant, Bar & Cafe Hong Kong 2024 visitors, please [click here](#) to register as visitor if necessary.
 *此環節只開放予香港餐飲展註冊買家。如有需要，請[點擊此處](#)登記成為買家。

同場其他精彩活動 More exciting events



The Hong Kong Latte Art Championship 2024-2025 and the Hong Kong Coffee in Good Spirits Championship 2024-2025 will test the baristas to showcase their full sets of skills and creativity to create a perfect blend ready take the market by storm. The champions will represent Hong Kong in the world competition to showcase the unique artistry and innovative beverage recipes.



香港咖啡拉花大賽 2024-2025及香港咖啡調酒大賽 2024-2025將考驗咖啡師的創意及咖啡調酒技巧，在限時內炮製出完美的特色咖啡。比賽冠軍更可代表香港參加世界大賽，在全球舞台大展身手！

Championship Sponsors 比賽贊助:



**Register as Visitor
 立即登記成為買家**